
Pytanie: 

Witam, 

Proszę o wyjaśnienie, jak to jest z tą gazyfikacją miejscowości Słone i Radomi. Dzwoniłem dzisiaj 

do firmy EWE która rozprowadza gaz w naszej gminie i mówiono mi że nie mają żadnych planów 

co do gazyfikacji tych miejscowości. W ich planach jest tylko miejscowość Świdnica i Buchałów 

gdzie Buchałów nie był w ogóle brany pod uwagę. Proszę o wyjaśnienie o co tu chodzi.  

Pozdrawiam  

Radosław Król 

 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowny Panie Radosławie,  
 
ja również jestem po rozmowach z firmą EWE, moje pytania dotyczyły głównie kiedy rozpocznie 
się inwestycja, która była planowana na lata 2022 i 2023. Otrzymałam informację od 
przedstawiciela firmy, który poinformował mnie, że ze względu na panującą sytuację gospodarczą 
oraz rosnące ceny wszystkiego dokonują ponownej oceny finansowej projektu, a co za tym idzie, 
mówiąc wprost, czy inwestycja będzie na tyle korzystna, aby można było ją zrealizować, a wynik 
finansowy firmy będzie w przyszłości na plus. Zostałam również zapewniona, że do końca kwietnia 
otrzymam informację o wyniku ekonomicznym planowanych działań. Gmina Świdnica zleciła 
kolejny etap projektu, który uwzględnia część Słonego i m. Radomia. Dokumentacja projektowa 
będzie skończona pod koniec tego roku. Na pierwszą część od Buchałowa do Słonego jest już 
pozwolenie na budowę.     

 
 
 
‘ 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


